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Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v  Bíňovciach  konaného dňa 04.02.2025                   

o 18.00 hod. vo Svadobke v Bíňovciach 

 

Program zasadnutia  : 
1. Otvorenie zasadnutia a prezentácia poslancov 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesenia z posledného zasadnutia OZ 

5. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2024  

6. Správa hlavnej  kontrolórky z kontroly prevodov nehnuteľného majetku obce podľa § 18f 

písm. i zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, ktorého 

všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000,- Eur za rok 2024 

7. Prerokovanie investičného zámeru spoločnosti ENEDOM – Fotovoltaika na prenájom 

8. Rozpočtové opatrenia 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Uznesenie 

12. Záver   

 

1. Otvorenie a prezentácia poslancov na zasadnutí 

Zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastnili : 

Prítomní : starosta obce :  Ing. Marián Novák  

poslanci OZ : Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter Martinák, 

Dominika Špačková, Rastislav Zajíček   

 

Neprítomní  poslanci: Martin Halaša 

Ostatní prítomní:     Božena Trúchla – hlavná kontrolórka obce    

              Iveta Petrovičová – zapisovateľka, ekonómka   

                             Ing. Martina Romanová, Jozef Tarkoš, Štefan Belko, Jozef Ryšavý 

                                                           

Na úvod zasadnutia obecného zastupiteľstva starosta obce privítal prítomných a vykonal 

prezentáciu poslancov. Skonštatoval, že zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastnilo       

6 poslancov zo 7 poslancov a zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

 

Za zapisovateľku bola určená Iveta Petrovičová a za overovateľov zápisnice boli určení  

Dominika Špačková a Peter  Halaša.     

3. Schválenie programu zasadnutia OZ 

Starosta obce Ing. Marián Novák oboznámil prítomných s programom zasadnutia. 

Poslanec Kemka navrhol doplniť program o bod v ktorom zaviažu starostu zvolať pracovné 

stretnutie pred konaním zasadnutí OZ. Starosta konštatoval, že tento návrh môže byť 

prerokovaný v rámci bodu „Rôzne“.  Poslanci súhlasili a hlasovali o pôvodnom návrhu 

programu. 
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Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 6 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter 

Martinák, Dominika Špačková, Rastislav Zajíček  

Proti 0 - 

Zdržal sa 0 - 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili jednomyseľne program zasadnutia obecného 

zastupiteľstva.  

Prítomní 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0 

 

4. Kontrola plnenia uznesenia 

 Na zasadnutí OZ dňa 11.12.2024 boli prijaté uznesenia č. 29 – 47/2024. Starosta 

skonštatoval, že z uvedených uznesení mu nevyplynula žiadna úloha a  uznesenia dlhodobého 

charakteru sú plnené priebežne.  

 Poslanci informáciu vzali na vedomie. 

 

5. Správa hlavnej kontrolórky obce o kontrolnej činnosti                                     

za rok 2024   

Hlavná kontrolórka obce oboznámila poslancov so Správou o výsledkoch kontroly          

za rok 2024 (príloha č. 1). Za sledované obdobie boli vykonané kontroly v súlade s plánom 

kontrolnej činnosti na 1. a 2. polrok 2024. Kontroly boli predovšetkým zamerané na 

dodržiavanie platných zákonov. 

 

A) Finančné kontroly 

Kontrola výberu výšky správnych poplatkov za rok 2023 - Obec vedie evidenciu 

správnych poplatkov v súlade so zákonom č. 145/1995 Z. z. v znení neskorších predpisov. 

Neboli zistené rozdiely medzi výškou poplatkov vybraných  v pokladni a výškou 

v účtovníctve. Vykonanou kontrolou neboli zistené nedostatky. 

Odmeňovanie poslancov OZ a členov orgánov OZ za rok 2023 - Odmeňovanie poslancov 

bolo v súlade so Zásadami odmeňovania poslancov OZ a členov orgánov OZ.  Pri kontrole 

neboli zistené nedostatky.  

Príprava podkladov k stanovisku k záverečnému účtu za rok 2023 - Kontrola príjmov 

a výdavkov. 

Kontrola inventarizácie majetku obce k 31.12.2023, finančných výkazov a účtovných 

výkazov za rok 2023 - Na základe skutočností zistených pri kontrole hlavná kontrolórka 

konštatovala, že inventarizácia bola vykonaná v súlade s právnymi predpismi platnými pre 

oblasť inventarizácie vlastného  a zvereného majetku, pohľadávok a záväzkov. Pri kontrole 

neboli zistené nedostatky. 

Kontrola pokladničných dokladov a pokladničnej hotovosti - Pri kontrole neboli zistené 

nedostatky. 

Výber daní v roku 2024 - Dane a poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady sú vyberané v súlade s VZN č. 1/2022. 

 

B) Ostatné kontroly 

Kontrola vybavovania sťažností v znení zákona č. 9/2010 a vypracovaných zásad - V roku 

2024 neboli prijaté sťažnosti a petície. 

Kontrola  vyúčtovania poskytnutých dotácií z rozpočtu obce na základe VZN 1/2017 - Pri 

schvaľovaní rozpočtu na rok 2024 nebola schválená dotácia z rozpočtu obce.  
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Kontrola dodržiavania VZN - Zamestnanci obce dodržiavajú ustanovenia vydaných VZN  

a vnútorných predpisov. 

 

C) Ostatné činnosti 

-účasť na zasadnutiach OZ 

-účasť na školeniach 

 

D) Spracované a predložené ďalšie materiály pre OZ 

V priebehu obdobia roku 2024 hlavná kontrolórka samostatne vypracovala a predkladala  

materiály  pre OZ. 

 

Na základe vykonaných finančných kontrol hlavná kontrolórka v závere konštatovala, že 

Obec Bíňovce v roku 2024 dodržiavala príslušné právne predpisy pri hospodárení a nakladaní 

s majetkom obce – nebolo zistené nehospodárne vynakladanie verejných financií. Finančné 

prostriedky boli vynakladané hospodárne, efektívne, účinne a účelne. Finančná kontrola bola 

vykonávaná v súlade so zákonom č. 357/2015 Z. z.. 

 

Poslanci uvedenú správu zobrali na vedomie. 

 

   

6. Správa hlavnej kontrolórky z kontroly prevodov nehnuteľného majetku obce 

podľa § 18f písm. i zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov, ktorého všeobecná hodnota majetku  prevýšila 20 000,- Eur                 

za rok 2024 

 

Na základe preverenia prevodov nehnuteľného majetku obce, ktorých všeobecná hodnota 

prevýšila 20 000,- Eur  hlavná kontrolórka v správe konštatovala, že v roku 2024 Obec 

Bíňovce nevykonala žiadny prevod nehnuteľného majetku (predaj, zámena), ktorý by spĺňal 

podmienky v zmysle § 18f ods. 1 písm. i) zákona o obecnom zriadení (príloha č.2).  

 

Poslanci uvedenú správu zobrali na vedomie. 

 

7. Prerokovanie investičného zámeru spoločnosti EneDom –  Fotovoltaika na prenájom 

 Starosta informoval poslancov o investičnom zámere spoločnosti EneDom – 

„Fotovoltaika na prenájom“. Zámerom je umiestnenie fotovoltaiky na strechu                      

Klubu mládeže, školy. Cena diela je 44 030,- €. Obdobie prenájmu fotovoltaiky 8 rokov, 

mesačná splátka obce je navrhovaná vo výške 759,20 Eur, ktorá bude náhradou terajších  

mesačných úhrad za spotrebu elektrickej energie v rámci obecných objektov vo výške 1 083,- 

Eur, čím vznikne obci úspora. V ročnom vyčíslení úspory za spotrebu elektriny sa jedná 

o sumu 3 884,-  Eur. Celková výška nákladov obce na prenájom za 8 rokov by bola vo výške 

72 883,20 €.  Po ukončení nájmu prejde fotovoltaika do vlastníctva obce za 1,- Euro.  

Poslanec Martinák konštatoval, že myšlienku realizácie fotovoitaiky by rád podporil, ale 

prvoradé je aby obec konečne zrealizovala opravu strechy budovy Klubu mládeže, nakoľko 

do uvedenej budovy dlhodobo zateká a naďalej vznikajú na budove škody. Na situáciu 

poslanci opakovane starostu upozorňujú. Každoročne boli schvaľované finančné prostriedky 

na túto strechu, realizácia sa stále neuskutočnila. Finančné prostriedky bude obec potrebovať 

v prvom rade na spoluúčasti pri budovaní vodovodu a kanalizácie. Fotovoltaika sa môže 

realizovať neskôr. Uvedená spoločnosť v okolí podobný zámer nerealizovala. Poslanci majú 

málo informácií o spoločnosti aj o projekte, aby mohli zodpovedne rozhodnúť o jeho 
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výhodnosti pre obec. Okrem nákladov na splátky by obec mala naďalej aj náklady na úhradu 

energií pre doterajšieho dodávateľa a distribútora. V zime by pravdepodobne množstvo 

vyrobenej elektriny nepokrylo skutočnú spotrebu obecných budov. Množstvo získanej energie 

kolíše, ak ju chceme využiť naplno môžeme ju uložiť v batérii a predať do distribučnej siete. 

V lete fotovoltaika síce vyrobí väčšie množstvo elektriny ako je spotreba, ale  nevieme aké 

budú podmienky jej odkúpenia a ani aká je životnosť uvedenej technológie. Pripojil sa aj 

poslanec Zajíček a Kemka. Poslanci sa starostu pýtali ako chce realizovať fotovoltaiku na 

budovu Klubu mládeže keď strecha nie je opravená a okrem toho by chcel na rekonštrukciu 

tejto budovy žiadať dotáciu. Zároveň navrhli  počkať na vyhlásenie výzvy a podať žiadosť     

o dotáciu na fotovoltaiku.  

 Starosta informoval, že fotovoltaika by mohla byť umiestnená aj na strechu 

rekonštruovanej hasičskej zbrojnice, prípadne strechu bývalej školy. Finančné prostriedky 

v minulosti  schválené v rozpočte nepostačovali na realizáciu strechy KM. Starosta ďalej 

konštatoval, že zorganizuje pracovné stretnutie poslancov so zástupcami  spoločnosti 

EneDom. 

 Starosta dal hlasovať o uvedenom investičnom zámere.    

   
Za 2 Tomáš Daniš, Peter Halaša 

Proti 0 - 

Zdržal sa 4 Pavol Kemka, Ing. Peter Martinák, Dominika Špačková, 

Rastislav Zajíček 

Poslanci neschválili investičný zámer spoločnosti EneDom – „Fotovoltaika na 

prenájom“, nadpolovičnou väčšinou  

Prítomní 6, za 2, proti 0, zdržal sa 4 
 

8. Rozpočtové opatrenia 

Ekonómka obce Iveta Petrovičová oboznámila poslancov s rozpočtovými opatreniami    

č. 312- 340/2024 vykonanými za obdobie od 12.12.2024 - 31.12.2024. Jednotlivé  rozpočtové  

opatrenia  boli do výšky 3 000,- Eur (príloha č. 3). 

Poslanci rozpočtové opatrenia č.  312 - 340/2024 zobrali na vedomie. 

 

Starosta ďalej informoval poslancov, že uznesenie OZ v Bíňovciach č. 24/2024 zo dňa 

16.09.2024, ktorým poslanci obecného zastupiteľstva schválili odkúpenie p. č. 1684/56, reg. 

„E“, orná pôda,  k.ú. Bíňovce o výmere 155 m
2
 v cene 30,- Eur/m

2
,
 

t.j. 4 650,- Eur 

z prostriedkov rezervného fondu (RO č. 157/2024) v roku 2024 nebolo zrealizované. Čerpanie 

schválených finančných prostriedkov sa z rozpočtu obce v roku 2024 neuskutočnilo. Žiada 

poslancov o schválenie RO - čerpanie finančných prostriedkov vo výške 4 650,- Eur 

z rozpočtu obce na rok 2025.        

 
Za 6 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter 

Martinák, Dominika Špačková, Rastislav Zajíček 

Proti 0 - 

Zdržal sa 0 - 

Poslanci schválili RO –  čerpanie kapitálových výdavkov  vo výške 4 650,- Eur 

z rezervného fondu obce v roku 2025 na odkúpenie p. č. 1684/56, reg. „E“, orná pôda,  k.ú. 

Bíňovce o výmere 155 m
2
  v cene 30,- Eur/m

2 
, jednomyseľne.  

Prítomní 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0 
 



5 
 

9. Rôzne 

 

 Poslanec Zajíček navrhol starostovi zorganizovať brigádu na vyčistenie kanála 

„Hučák“, ktorý je zanesený  a zarastený náletovými drevinami. Voda sa vylieva na poľnú 

cestu, ktorá je podmáčaná. Provizórne mostíky z podvalov sú prevalené a bránia prietoku 

vody. Bolo by vhodné odstránenie nánosov bagrom. Starosta pôjde s pracovníkmi obce a na 

mieste vykonajú najnutnejšie práce a následne zorganizuje brigádu. 

 Poslanec Zajíček sa informovali ako je to s nákupom umývačky riadu do Svadobky. 

V rozpočte na jej nákup schválili čerpanie rezervného fondu vo výške 2 000,- Eur. Starosta 

predložil poslancom niekoľko ponúk, ponuku predložil aj poslanec Zajíček. Poslanci starostu 

požiadali,  aby kontaktoval predajcu, vysvetlil mu naše požiadavky na umývačku a potom 

predložil konkrétnu ponuku vhodnej umývačky pre naše potreby.    

 Poslanec Kemka navrhol poslancom, aby schválili, že vždy pred konaním zasadnutia OZ 

starosta v dostatočnom predstihu zvolá pracovnú poradu s poslancami na ktorej poslancov  

oboznámi s programom plánovaného zasadnutia OZ a  vopred im poskytne podklady 

k jednotlivým bodom programu.   
Za 6 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter 

Martinák, Dominika Špačková, Rastislav Zajíček 

Proti 0 - 

Zdržal sa 0 - 

 Poslanci schválili návrh poslanca Kemku – povinnosť starostu zvolať v dostatočnom 

časovom predstihu pracovnú poradu s poslancami na ktorej budú oboznámení s programom 

plánovaného zasadnutia OZ a budú im poskytnuté podklady k jednotlivým bodom programu, 

jednomyseľne.  

Prítomní 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0 

 

 Poslanec Martinák sa pýtal či nám bola poskytnutá dotácia na defibrilátor. Starosta 

informoval, že zatiaľ nemáme informáciu či nám nadácia Allianz dotáciu na obstaranie 

defibrilátora poskytne. 

 Poslanec Kemka požiadal starostu o informácie vo veci stavebnej dokumentácie               

a realizácie vodovodu a kanalizácie. Starosta informoval,  projekty na vodovod a kanalizáciu 

sú spracované. Na vodovod – 1.etapa po obci je vydané stavebné povolenie a vybraný 

zhotoviteľ stavby, na 2.etapu vodovodu po obci je vydané stavebné povolenie a bude 

prebiehať verejné obstarávanie na zhotoviteľa. Na celoobecnú kanalizáciu je spracovaný 

projekt stavby a momentálne čakáme na vydanie územného rozhodnutia pre stavbu 

s následným podaním na vydanie stavebného povolenia. V budúcom týždni bude ďalšie 

stretnutie na Obecnom úrade v Hornej Krupej ohľadom budovania spoločného vodovodu. 

Hlavný kanalizačný zberač  TAVOS  začne budovať z Trnavy po Potôčky. Potom by mala   

nasledovať druhá etapa kanalizačného zberača v Bíňovciach, kanalizácia Trstín a kanalizácia 

Horná Krupá.   

 V minulom roku bol vyhotovený znalecký posudok na V3S z dôvodu plánovaného 

predaja. Hodnota V3S bola stanovená v sume 812,40 €. Poslanci sa informovali  ako starosta  

postupuje pri odpredaji  V3S.  

 Starosta poďakoval zástupcovi starostu Petrovi Halašovi za bezchybné zvládnutie 

uvítania nového roku  na futbalovom ihrisku. 

 V januári sme čelili sérii porúch na obecných vodovodných rozvodoch (studňa – 

Svadobka, studňa – sýpka, studňa - obecný úrad, studňa – MŠ, kúrenie MŠ). Starosta 

poďakoval novým „dohodárom“ p. Tarkošovi a p. Belkovi, že i napriek nepriaznivým 

poveternostným podmienkam pomohli pri odstránení porúch.   
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 V starom kultúrnom dome bolo upratané a zriadil sa tam centrálny sklad obecnej 

techniky. 

  Vyhlásené bolo výberové konanie na miesto riaditeľky MŠ, otváranie obálok bude dňa 

05.02.2025. 

 Prebehlo rokovanie starostu s predsedom PVOD Bíňovce Ing. Vyskočom o nových 

podmienkach parkovania obecnej techniky v areáli PVOD. Doteraz  bolo parkovné bezplatné. 

Predseda PVOD navrhol poplatok za parkovanie obecnej techniky vo výške 2,50 Eura          

na vozidlo a deň (zľava 50% oproti bežnej sadzbe). Je teda na poslancoch, ale aj na členov 

DHZ, aby bolo v krátkej budúcnosti rozhodnuté, či sa vozidlá premiestnia,  predajú, alebo 

budú parkovať v areáli PVOD za nových podmienok. 

  Starosta rokoval s projektantmi o projekte rekonštrukcie obecnej budovy (Sobášna 

miestnosť, KM, knižnica) – zadefinovanie prác. 

 Starosta informoval o prebiehajúcich prácach na prekládke kabeláže zo strechy Sobášnej 

miestnosti na stožiar spoločnosti Datasys - edoma.net s.r.o.. 

 Príprava autobusu na registráciu, STK a EK. 

 Starosta zadal podklady pre ponukové konanie na strechu obecnej budovy (Sobášna 

miestnosť, knižnica, KM) 

 Starosta informoval o možnosti uchádzať sa o dotáciu na traktory a malotraktory 

s využitím na údržbu verejného priestranstva - spoluúčasť obce vo výške 1%.  

 Starostom bola poskytnutá informácia o vyhlásenej výzve na rok 2025 o poskytnutie 

dotácie na rekonštrukciu športovísk. V minulom roku zo strany poslancov nebol prejavený 

záujem o túto výzvu, hoci tam bola spoluúčasť vo výške 10%, tohtoročná výzva bola 

vyhlásená so spoluúčasťou 30%, čo už nie je pre nás akceptovateľné. Poslanci oponovali, že 

záujem neprejavili z dôvodu, že prioritu má oprava strechy na obecnej budove, vodovod 

a kanalizácia. Ak by mala obec dostatok finančných prostriedkov radi by podporili aj iné 

projekty.      

 Poslanec Daniš navrhol, aby starosta preveril možnosť umiestnenia „balíkomatu“ v obci. 

Starosta odpovedal, že o takúto službu pre občanov už dávnejšie prejavil záujem. Plánoval 

jeho umiestnenie pri obecnom úrade. Spoločnosť u ktorej sa informoval pokrývala 

„balíkomatmi“ iba obce nad 700 obyvateľov. Na túto skutočnosť p. Daniš reagoval, že už 

inštalujú aj pre menšie obce avšak nevedel uviesť konkrétnu spoločnosť. 

 

10. Diskusia  

 

V diskusii nevystúpil žiaden poslanec. 

 

 

11. Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach   konaného                    

dňa 04.02.2025 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č.1/2025 zo dňa 04.02.2025 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

schvaľuje   program zasadnutia obecného zastupiteľstva, jednomyseľne.  

(za 6/6, proti 0/6, zdržal sa 0/6) 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 2/2025 zo dňa 04.02.2025 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

berie na vedomie Správu hlavnej kontrolórky obce o kontrolnej činnosti za rok 2024. 
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 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 3/2025 zo dňa 04.02.2025 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

berie na vedomie Správu hlavnej kontrolórky obce z kontroly prevodov nehnuteľného 

majetku obce podľa § 18f písm. i zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000,- € za rok 2024. 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 4/2025 zo dňa 04.02.2025 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

neschvaľuje investičný zámer spoločnosti EneDom – „Fotovoltaika na prenájom“. 

(za 2/6, proti 0/6, zdržal sa 4/6) 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach č. 5/2025 zo dňa 04.02.2025 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

berie na vedomie   rozpočtové opatrenia č. 312 - 340/2024. 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach č. 6/2025 zo dňa 04.02.2025 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

schvaľuje  rozpočtové opatrenia č. 1/2025  čerpanie kapitálových výdavkov  vo výške 4 650,- 

Eur z rezervného fondu obce na odkúpenie p. č. 1684/56, reg. „E“, orná pôda,  k. ú. Bíňovce 

o výmere 155 m
2
  v cene 30,- Eur/m

2 
, jednomyseľne.  

(za 6/6, proti 0/6, zdržal sa 0/6) 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach č. 7/2025 zo dňa 04.02.2025 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

schvaľuje povinnosť starostu zvolať v dostatočnom časovom predstihu pracovnú poradu 

s poslancami na ktorej budú oboznámení s programom plánovaného zasadnutia OZ a budú im 

poskytnuté podklady k jednotlivým bodom programu, jednomyseľne.  

(za 6/6, proti 0/6, zdržal sa 0/6) 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach č. 8/2025 zo dňa 04.02.2025 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach     

berie na vedomie informácie starostu obce. 

 

 

12. Záver 

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť. 

 

 

V Bíňovciach dňa 04.02.2025 

Zapísala : Iveta Petrovičová 

 

Overovatelia zápisnice : Dominika Špačková                    ................................................ 

 

                                        Peter Halaša                                  ...............................................                                

                                                                          

                                                                               

 

 

 Ing. Marián Novák – starosta obce 


